
 

Møde i beboerbestyrelsen Sanddalsparken 101017 

 

Deltagere: Rita, Carlo Børge og Anne, afbud fra Leif 

 

Dagsorden: 

1. Siden sidst 

2.Repræsentantskabsmøde 

3.Eventuelt 

 

1. Der er skiftet låse til et mere sikkert system. Der mangler 3-4 lejligheder, hvor beboerne 

er ude at rejse i længere tid. 

Der er flere, der har problemer med skærmene i vaskerierne. Billederne skifter så hurtigt, at ældre 

beboere har svært ved at få det rigtige overblik. Carlo beder administrationen for at få sat tempoet 

ned. 

       Det er tid at få plantet de buske og træer, der blev talt om ved markvandringen. 

 

2. Der er indkaldt til ekstraordinært repræsentantskabsmøde d. 121017, hvor der skal 

vælges ny formand i organisationsbestyrelsen. Anne er stillet op, og det er der opbakning 

til hos os. 

 

3. Eventuelt. 

Carlo flytter fra Sanddalsparken i november, så der skal findes en ny formand til beboerbestyrelsen. 

Vi foreslår tirsdag d. 7. november kl. 19, og beder administrationen indkalde. 

  

 Referent: Anne 


